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Geachte heer Teeven, 

 

De vaste commissie voor Immigratie & Asiel / JBZ-raad heeft in de vergadering van 2 december 

jl. uw brief1 van 24 november jl. ter aanbieding van de geannoteerde agenda van de JBZ-Raad 

op 4-5 december te Brussel besproken. De leden van de fractie van GroenLinks willen u naar 

aanleiding daarvan graag de volgende vragen stellen. De leden van de fracties van SP en D66 

sluiten zich bij deze vragen aan.  

 

Deze leden wensen in de eerste plaats van u te vernemen wat de uitkomst is van het jumbo-

format werkdiner dat op 27 november jl. plaatshad. Ook horen zij graag welke concrete stappen 

Nederland zet om te zorgen dat de hervestiging van Syrische vluchtelingen door de EU wordt 

uitgebreid, dit in het licht van het verzoek dat de UNHRC onlangs aan de EU deed om 100.000 

plaatsen beschikbaar te stellen voor de meest kwetsbaren onder hen.  

 

De leden van de GroenLinks-fractie verzoeken de regering voorts te reageren op het probleem 

dat de Commissie Meijers schetst in haar notitie2 van 1 december 2014 ten aanzien van de 

Visumcode3. Zij stelt dat het wijzigingsvoorstel geen duidelijke waarborg voor toegang tot de 

rechter regelt bij een afwijzing van een visumaanvraag. Is de regering bereid ervoor te ijveren 

dat dit wordt vastgesteld, ofwel bij de lidstaat waarvoor het visum bedoeld is, ofwel bij de 

vertegenwoordigende lidstaat? 

 

                                                
1 Zie Kamerstukken I 2014-2015, 32317, EE.  
2 Zie notitie CM1414 te raadplegen op www.commissie-meijers.nl.  
3 Zie dossier E140014 op www.europapoort.nl.  

http://www.commissie-meijers.nl/
http://www.europapoort.nl/
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De commissie verzoekt de regering met het bovenstaande rekening te houden bij de 

besprekingen in de JBZ-Raad op 4-5 december en verneemt graag binnen vier weken antwoord 

op de gestelde vragen.  

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

Dr. G. ter Horst 

Voorzitter van de vaste commissie voor Immigratie en Asiel / JBZ-Raad 


